
 

MV 4-3 

          MONDELINGE VRAGEN 
 

 
Van: Socialistische Partij/ Brammert Geerling 

Aan: Portefeuillehouder afval/ Wethouder van As 

 

Betreft: Afvalcontainer Marterveld/Konijnenveld (nr:95940) 

 

Inleiding 

 

In 2015 is het omgekeerd inzamelen ingevoerd in Zwolle Zuid. In Schelle is groep bewoners al vanaf een 

vroeg stadium betrokken geweest bij de planning van ondergrondse restafvalcontainers. Een groot aantal 

huishoudens moet nu veel verder lopen dan gebruikelijk is om de ondergrondse container te bereiken. Enkele 

bewoners hebben verschillende oplossingen aangedragen waaronder het verplaatsen van de container en het 

plaatsen van een extra container. Ook is er een petitie aangeboden die door een groot deel van de buurt is 

ondertekend. Na een heel traject en een enigszins procedurele houding vanuit de gemeente zijn deze mensen 

nu ruim een jaar bezig zonder dat er een oplossing in beeld komt. Zij hebben de raad om hulp gevraagd bij 

het zoeken naar een oplossing. 

 

De SP is zaterdag 22 oktober de betreffende buurt ingetrokken om met bewoners te praten.  Daarbij hebben 

wij een kleine 50 bewoners van Otterveld, Rendierveld en Marterveld gesproken. Ook hebben enkele 

bewoners die niet thuis waren naderhand contact met ons opgenomen. Voornamelijk ouderen aan het 

Rendierveld blijken de lange afstand als een probleem te ervaren. Een deel van de bewoners is duidelijk 

voorstander van een extra container o.a. met het oog op de ouderen in de buurt. De meerderheid heeft ook 

geen bezwaar tegen een extra container. Een paar bewoners willen juist geen extra container en hebben 

zorgen over de verkeersveiligheid wanneer er een extra container wordt geplaatst.  

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Is de wethouder bereid om op korte termijn zelf poolshoogte te nemen in de buurt en met bewoners in 

gesprek te gaan om zo snel mogelijk tot een bevredigende oplossing te komen? 

 

2. Is de wethouder bereid met een evaluatie te komen van de betrokkenheid van inwoners bij het invoeren 

van omgekeerd inzamelen zodat hier lering uit getrokken kan worden voor de toekomst? 

 

3. Klopt het dat er een afspraak met de Rova bestaat dat de genoemde container niet onder schooltijd geleegd 

hoort te worden? Zo ja, wil de wethouder dan nagaan in hoeverre deze wordt nageleefd? 


